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QUE NO US ENGANYIN MES.

Fa pocs dies us vam presentar la candidatura per aquestes eleccions, des de aleshores hem es-
tat treballant per a que us arribessin les nostres propostes i inquietuds.
Hem parlat amb vosaltres, hem intercanviat opinions, hem fet broma i inclús hem somiat.
Ens hem adonat que la visió que tenim del nostre poble és comuna, veiem les mateixes man-
cances i les mateixes limitacions, això vol dir que ha arribat I'hora del canvi. S'ha de netejar
aquest ajuntament de dalt a baix.
L'equip de govern, encapçalat pel Sr Pau Cabré, ha estat utilitzant el seu poder de decisió per a
fer i desfer tota mena d'actuacions. Però el més preocupant és que a I'hora de prendre decisions
no han tingut en compte a les persones ni les repercussions que els hi podia causar directament.

o Recordeu L'Escola Bressol La Gaputxeta Vermella, molts de vosaltres hi vareu portar els
vostres fills. Quan no la van necessitar se'n van adonar que no tenia els permisos pertinents i va
tenir de tancar.
. L'aparellador de I'ajuntament va marxar per que no estava disposat a signar les presumptes
irreg u laritats u rbanístiq ues.
. L'assessora jurídica i I'arquitecte imputats presumptament per recolzar les seves decisions.
o Al Secretari li obren un expedient (per cobrir-se vostès) i el suspenen de sou durant 6 mesos.
o La reunió en període electoral amb els veïns del carrer Lleida per dir-los que aquest carrer
sortiria GRATIS quan el primer pressupost pujava uns 3'5 milions d'euros. El missatge era: Car-
rer Lleida gratis = Vota GlU.
No ens van deixar expressar ni opinar i van perdre els papers quan se'ls hi va veure el llautó.
o Vostè, vostès van assignar un sou al Sr Botan de 1500 € nets mensualment per UN VOT i

després s'omplen la boca dient que no es pot jugar amb els diners del poble, vostès no juguen,

els llancen directament.
o Durant tots aquests anys no han resolt el problema de l'aigua potable d'algunes urbanitzaci-
ons i ara després de veure que d'altres grups polítics ho porten al programa convoquen una
reunió amb els veïns afectats. Promeses, tan sols promeses.
o La seva candidatura destaca sobre totes les demés llistes per portar 4 imputats per presump-
tes casos de corrupció urbanística

Si vostès es basen segons el seu programa en I'honestedat, la transparència, I'esforç, Ia hu-
militat, reforçada pel seny i I'austeritat o vostès no tenen clar el significat d'aquestes paraules
o jo m'he perdut alguna cosa.

CURIOSITATS ... O POLTERGEIST
A les paperetes de CIU surten 13 candidats i 3 suplents, total 16. A la foto de grup, surten 17.1a
la relació de fotos individuals, amb l'Alcalde surten 18. Un exemple més de com funciona aquest
equip de govern. Per cert, heu descobert el candidat photoshop a la foto de grup??

pÀcrrun wEB
A la següent adreça, podreu consultar, des de el vídeo de la presentació de la candidatura, fins
alguns dels actes de campanya que hem fet. També si premeu el banner "No tot s'hi val" us envi-
arà al facebook, i allí podreu veure per exemple, la gravació de la reunió veïnal a la sala La Unió
pel tema de les obres del carrer Lleida. lmpressionant. Entre d'altres perles. Si teniu facebook us
hi afegiu.
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EDITORIAL

Benvolguts/des Alpicatines ¡ Alpicatins,

El nou equ¡p de I'Agrupació del PSC d'Alpicat volem reprendre i reactivar
el nostre órgan d'expressió El Tossal de la Corona. Actualment estem im-
mersos en un procés d'eleccions municipals, i pensem que aquesta vega-
da, el nostre poble s'hi juga molt. No recordem un equ¡p de govern que
hagi arribat als extrems de obscurant¡sme, part¡disme, incompliments de
la Llei i favoritismes, tant elevats com aquest. Pensem que han sobrepas-
sat els línìits del que hauria de ser un Ajuntament democràtic del segle
XXI.
La proposta que duu I'actual equ¡p de þovern de CIU pels propers 4 anys,
és més del mateix. Pensem que hanì tingut 15 anys per fer d'Alpicat el
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regular¡tats. Aquest govern només s'hä dedicat a construir i no a urbanit-
zar. Han deixat un poble amb carrers inacabats, voreres estretes i plenes
de topants. Han deixat edificar sense perm¡sos, saltant-se qualsevol nor-
mativa, i un llarg etcètera que tots vosaltres ja coneixeu.

picat és més conegut per les corrupteles urbanístiques que no pas per
seva evolució. Ens hem quedat a la cua de la resta de pobles similars
nostre. Per tot això, cal una renovació. Ha arribat el moment de apostar

per un projecte i una gent progressista. On la honestedat, la transparèn-
cia, la equitat, iel sentit comú, siguin les pautes que dirigeixin la gest¡ó
municipal dels propers quatre anys. l

Demanem que ens doneu la oportunitat de demostrar que només en 4
anys podem fer molta feina, amb noves idees, nova gent, i un nou taran-
nà, que marcaran el rumb d'un poble, que fa anys que I'ha perdut.

que es mereix. I el que han fet, ha
tals i autonòmiques, i la majoria d'

estat gràcies a les subvencions esta-
acfuacions han estat envoltades d'ir-
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Proposta compl¡da

Programa Electoral de GIU a Alpicat I'any 2007 amb el lema "Les
nostres propostes són fets" . Veurem en que es varen quedar ...

Proposta NO complida
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Proposta NO complida ique a
sobre la tornen a repetir al2011

Construsció pisos
tutelats per a gent
gtan

El Tossal
de la Corona

Anpliació de
camins

Dotació canal lDT
anb ernissions
pròpies

Altres propostes que sortien al programa del 2007, i que no hem posat per una
qüestió de espai, com ara reforçar el conveni amb els Mossos de Esquadra, conve-
ni amb les Residències locals per la utilització d'unitats de malalts amb necess¡tats

ass¡stencials especials, fomentar intercanvis culturals / esportius, promocionar I'e-

ducació de la salut, millorar neteja viària i de zones verdes, remodelació de I'arb-

reda del Parc del Graó, i la creació de nous espais verds i d'equipaments, tampoc
s'ha fet res. Podeu veure el programa a la nostra pàgina web.
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